

Kingdom of Saudi Arabic			المملكة العربية السعودية		
E-mail	hsn_987@hotmail.com			البريد الإلكتروني	
Mobil	0552822390	٠٥٥٢٨٢٢٣٩٠		الجوال	
Address	Mubarraz - Mahasin district		المبرز - حي محاسن		العنوان

Personal Information			البيانات الشخصية		
Name	Abdul Aziz Jassim Muhammad Al-Awaid		عبد العزيز جاسم محمد العويض		الاسم الرباعي
Nationality	Saudi		سعودي		الجنسية
Birth Date	02/09/1989		١٤١٠/٠٢/٠٢ هـ		تاريخ الميلاد
Birth Place	Al Ahsa		الاحساء		مكان الميلاد
Marital Status	Married		متزوج		الحالة الاجتماعية
I.D.No.	1062469265		١٠٦٢٤٦٩٢٦٥		بطاقة الأحوال
The Qualification	Major	Year	السنة	التخصص	الشهادات
Al-Ahsa Commercial Secondary School	Business office 75%	2010	١٤٣١ هـ	اعمال مكتبية ٧٥%	الثانوية التجارية بالاحساء
Of Experience					الخبرات
- Warehouse keeper - Work in the production line.			- امين مستودعات - العمل في خط الإنتاج.		
Courses					الدورات
- A trainee at Al-Maghlouth Medical Clinic for period of three months. - I took some courses from the Doroob program			- متدرب في مستوصف المغلوث الطبي لمدة ثلاثة شهور. - اخذت بعض الدورات من برنامج دروب.		
Skills					المهارات :
- good listening to the customer and help them solve any problem - accommodate the client and interest - Provide assistance and service and delivery as soon as possible and accurately - interpersonal skills with customers of different categories rooted personal - patience and durability of the pressures of work - acquire new information regarding all work ability - Skills in the use of computers and some of its programs and its applications and browsing online ...			- الإستماع الجيد للعميل ومساعدة على حل أي مشكلة - إستيعاب العميل والإهتمام به - تقديم المساعدة والخدمة وإنجازها بأسرع وقت وبدقة - مهارات التعامل مع فئات العملاء على إختلاف أنماطهم الشخصية - الصبر وقوة تحمل ضغوط العمل - قدرة إكتساب المعلومات الجديدة بكل ما يخص العمل - مهارات في إستخدام الحاسب وبعض برامجة وتطبيقاته والتصفح عبر الإنترنت...		
Career Objective					الهدف الوظيفي
- A desire to reach the top scientific and practical development - A self-proving in Career Level - Evolutionary in all fields			- الرغبة للوصول إلى القمة والتطوير العلمي والعملية - إثبات ذاتي في الكادر الوظيفي - إرتقائي في جميع المجالات		